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Beste dorpsgenoot

Mag ik me even voorstellen? Ik ben Jan 
Seré, ik ben 54 jaar en ik woon met 
mijn echtgenote en onze kinderen tien 
jaar in Boutersem. Onlangs stelde het 
afdelingsbestuur mij aan als voorzitter 
van N-VA Boutersem. Daarmee neem 
ik de fakkel over van Luc Jusgen die 
als voorzitter ad interim fungeerde en 
opnieuw zijn rol als ondervoorzitter 
opneemt. 

Mijn politiek engagement stond enkele 
jaren op non-actief, maar het begon 
opnieuw te kriebelen. Daarom ben ik 
blij met het vertrouwen dat de lokale 
afdeling me geeft. Ik ben ambitieus 
en zal me samen met onze sterke 
bestuursploeg inzetten om van de 
komende gemeenteraadsverkiezingen 
in 2024 een succes te maken. We 
streven ernaar om vanaf 2025 opnieuw 
in het gemeentebestuur te zetelen. 
N-VA Boutersem blijft zich inzetten om 
onze gemeente nog mooier te maken. U 
verdient dat!

Heeft u opmerkingen of suggesties? 
Ik luister graag naar u. Stuur me een 
mailtje en dan neem ik contact op. Of 
spreek me aan op ons jaarlijkse ontbijt. 
Tot dan?

Veel leesplezier.

Zondag 8 oktober 

Vanaf 9 uur: heerlijk ontbijtbuffet

Om 11 uur: gastspreker Peter De Roover, federaal fractievoorzitter. 
Indien u niet inschrijft voor het ontbijt, bent u welkom vanaf 10.30 uur.

Volwassenen: 20 euro. Kinderen tot 12 jaar: 15 euro.

Buurthuis Vertrijk 
Schoolstraat 15 
Boutersem

N-VA Boutersem

Ontbijt met 
Peter De Roover

Inschrijven:
Marie-Rose Barbier: 0499 20 69 13 of marierose.barbier@n-va.be 
Greta Vanderbempt: 0475 47 23 94 of greta.vandenbempt@n-va.be
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Onderwijs in Boutersem: een prioriteit

Nieuwbouw voor de Mozaïek in Roosbeek
Met de nieuwbouw van de gemeentelijke basisschool werd een grote stap gezet. Onder impuls van minister Ben Weyts hee�  de 
Vlaamse Regering nu ook groen licht gegeven voor de bouw van een splinternieuwe school voor de Mozaïek in Roosbeek. 

Recordbudget voor het onderwijs
Onderwijsminister Ben Weyts investeert deze regeerperiode 
in totaal drie miljard euro in scholenbouwprojecten. Dat is 
nog eens 500 miljoen euro meer dan tijdens de vorige regeer-
periode. In de praktijk gaan er zelfs nog meer middelen naar 
scholenbouw, want dankzij het Vlaamse recordbudget worden 
schoolbesturen en lokale besturen aangemoedigd om ook eigen 
middelen vrij te maken. 

Scholen van Vlaanderen
Met het scholenbouwprogramma Scholen van Vlaanderen 
investeert Vlaanderen deze legislatuur bijkomend nog een 
miljard euro in scholenbouw in Vlaanderen. Dat komt neer 
op een extra schooloppervlakte van 450.000 vierkante meter. 
Na fase 1 komen er in de tweede fase nog eens 38 projecten bij, 
waaronder de nieuwe school in Roosbeek. “We blijven letterlijk 
en figuurlijk bouwen aan het Vlaamse onderwijs”, zegt minister 
Ben Weyts. “We zetten meer dan ooit in op kwaliteitsvol onder-
wijs en dus ook op kwaliteitsvolle schoolinfrastructuur.”

Publiek-private samenwerking
De bouw van de nieuwe scholen verloopt via een publieke-private 
samenwerking. Het nieuwe programma Scholen van Vlaanderen 
biedt extra garanties om de scholen de nodige inspraak te geven. 
Het is de school die een eigen invulling geeft aan de plannen en 
een private partner die de financiering aanreikt en de verlangens 
van de school uitwerkt tot aanbestedingsklare projecten. Op die 
manier worden de schoolbesturen maximaal ontlast.

Boutersem engageert zich
“In maart 2023 stemde de gemeenteraad voor een intentie-
verklaring voor een mogelijke nieuwbouw voor de Mozaïek. 
Met die intentieverklaring verbinden we ons om het reeds 
lopende engagement (het aanbieden van voor- en naschoolse 
opvang in de drie onderwijsnetten) te blijven verderzetten”, licht 
schepen van Jeugd Maarten Devroye verder toe. “Bovendien 
zien we als gemeente ook de meerwaarde om de samenwerking 
uit te breiden naar meer polyvalent gebruik. Dus ook buiten de 
schooluren. Daar kan bijvoorbeeld onze jeugd de vruchten van 
plukken.” 

Maarten Devroye, schepen van Jeugd

De N-VA luistert naar haar leden. Komt u ook?
In mei bewees de N-VA de ledendemocratie hoog in het vaandel te dragen. Duizenden leden verzamelden in Antwerp Expo om 
tijdens het driedaagse ledencongres de lijnen uit te stippelen die de partij de komende jaren zal volgen. Want de leden zijn de 
basis van onze partij. En hun mening wordt erg gewaardeerd.

N-VA Boutersem luistert naar u

Als lokale afdeling volgen we dat voorbeeld. We nodigen onze 
leden uit om tijdens onze ledenvergaderingen in september 
en oktober hun zegje te doen. We willen voeling houden met 
wat er gebeurt in ‘de Dorpsstraat’ en we zijn nieuwsgierig 
naar uw mening, ideeën en opmerkingen. Wat gaat er goed in 
Boutersem? En wat kan beter? De informatie die we tijdens de 
ledenvergaderingen verzamelen zullen we gebruiken om ons 
verkiezingsprogramma voor de gemeenteraadsverkiezingen van 
2024 op te maken. Ga het gesprek aan met schepen Maarten en 
gemeenteraadsleden Nicolas en Marie-Rose (als plaatsvervanger 
van Peggy-Ann). Zij luisteren graag naar u!

Nog geen lid?

De ledenvergaderingen zijn enkel toegankelijk voor N-VA-le-
den. Zij ontvangen een persoonlijke uitnodiging. Wilt u graag 

deelnemen maar bent u geen lid? Sluit u dan aan bij de grootste 
partij van Vlaanderen en kom af! Meer informatie over lid 
worden vindt u via n-va.be/word-lid. U bent van harte welkom! 

Jan Seré
Voorzitter

Mobiliteit en klimaat in Boutersem

Vanaf het begin van de legislatuur hee�  de N-VA zich ingezet 
om de lee� aarheid van ons dorp te verbeteren en het leven in 
Boutersem voor onze inwoners aangenamer te maken. Onze 
prioriteit lag bij mobiliteit en daaraan gekoppeld de klimaat-
doelstellingen 2030. Nu – bijna 5 jaar later – maken we de 
balans op. 

Nieuwe fi etspaden
We engageerden ons om per inwoner een meter extra of structu-
reel opgewaardeerd fietspad aan te leggen. Met 7,2 kilometer aan 
nieuwe of hernieuwde fietsinfrastructuur zitten we momenteel 
aan bijna 90 procent van onze doelstelling. Daarmee zit Bouter-
sem aan de top van het klassement!

Hier brandt de ledlamp
Door de vervanging van alle openbare verlichting door ledlampen 
(de verledding) verlagen we het gemeentelijke energieverbruik. 
Met een verleddingsgraad van bijna 90 procent scoren we ook op 
dat vlak veel beter dan het Vlaamse gemiddelde. 

Vlaams Lokaal Energie- en Klimaatpact
Boutersem zit goed op schema om tegen 2030 de doelstellingen 
te halen. Via lokaalklimaatpact.be/gemeente.html kan u zien hoe 
onze gemeente scoort op de verschillende doelstellingen (cijfers 
van maart 2023). Maar zoals u ziet: we zijn er nog niet. Het werk is 
nog niet af. We engageren ons om het goede werk verder te zetten 
zodat ons volgende rapport (nog) beter is.

Nog meer werven
De werken aan de Meldertsestraat zijn bijna klaar. En er zijn 
heel wat projecten die binnenkort opstarten: de werken aan de 
Klein-Heidestraat richting Bierbeek, de Kerkomsesteenweg, het 
vervolg van de fietssnelweg fase 2 tot aan het station van Vertrijk 
en de herinrichting van de Leuvensesteenweg vanaf Tienen tot 
aan de Stationstraat. We zijn ons ervan bewust dat die 
werken hinder en ongemak met zich meebrengen, maar 
we doen het nodige om dat te beperken en om ervoor te 
zorgen dat u – als inwoner – er nadien de vruchten van 
plukt.

Maarten Devroye, schepen van Mobiliteit

In memoriam Marcella Laevers
Op 15 april moesten we afscheid nemen van Marcella 
Laevers. We herinneren ons Marcella als een actief lid 
waarop we altijd konden rekenen. Onze gedachten zijn 
bij haar familie en vrienden.

boutersem@n-va.be www.n-va.be/boutersem



“Dringend onze Vlaamse welvaart veiligstellen,
  want federale regering is faliekante �op”

De regering van Alexander De Croo had één missie: tonen dat België werkt. Dat werd 
een faliekante �op. Erger nog: drie jaar paars-groen wanbeleid heeft er stevig ingehakt. 
De complete ontsporing dreigt.

Gevaarlijke 
spelletjes met onze 
energiebevoorrading

Belgische begroting 
is de slechtste van 

    heel Europa

Asielbeleid werd 
ongecontroleerde

knoeiboel

Fiscale hervorming, arbeidsmarkthervorming, 
nieuw pensioenplan? Totaal de mist in

Werkloosheidsuitkeringen en lee�onen stegen massaal, tenkoste van wie wél gaat werken

Om onze Vlaamse welvaart veilig te stellen, is het van cruciaal belang 
dat we in 2024 de tanker definitief keren. Richting een staatsmodel dat de
werkende, sparende en ondernemende Vlamingen wél dient. En dat kan 
alleen met een sterke N-VA.

Het is hoog tijd om op onze strepen te gaan staan. 
Hoog tijd voor de ommezwaai naar een democratisch bestuur van en voor Vlamingen. 
Hoog tijd voor verantwoordelijkheid en redelijkheid. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.

Bart De Wever
Algemeen voorzitter
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